
                                                           

Rondvraag commissie Algemeen 8 oktober 2014 

 

Naar aanleiding van het persbericht d.d. 2 oktober 2014 over 

groenwerkzaamheden op de noordelijke punt van het Defensie-

eiland. 

In het persbericht is o.a. te lezen dat er enkele bomen moeten 

worden verwijderd omdat ze in een te slechte staat verkeren. 

22 bomen worden nieuw aangeplant, mede ter vervanging van de 

reeds eerder verwijderde bomen. 

LijstvanderDoes hecht eraan dat alle verwijderde bomen herplant 

worden en heeft daarom de volgende vragen n.a.v. het persbericht: 

1) Ook voor het bouwrijp maken van het bouwterrein zijn een 

aantal bomen gekapt. 

Is nu na het nieuw aanplanten van de 22 bomen per saldo             

sprake van herplant één op één op het defensie-eiland, dus    

inclusief de gekapte bomen voor het bouwrijp maken, of 

worden die laatste elders op het eiland gecompenseerd? 

2) Bestuivende insecten zijn onmisbaar voor onze         

voedselvoorziening en biodiversiteit. 

Wordt er bij de terug te planten soorten rekening gehouden 

met bestuivende insecten zoals vlinders, bijen en hommels, 

m.a.w. worden drachtbomen voor deze en andere insecten 

herplant?  



3) Welke boomsoorten worden herplant? 

4) Zijn er met de ontwikkelaar afspraken gemaakt over de terug te 

planten bomen op het eiland? 

Namens LijstvanderDoes, 

Chris van Iersel 

 


